
 

Geacht college,  
 
De PDvZ krijgt steeds meer berichten van verontruste ondernemers in het MKB over de 
toenemende druk op deze bedrijven. Door verschillende maatregelen van de overheid, 
gestegen kosten van materialen en grondstoffen, sterk gestegen huren van bedrijfspanden en 
winkels, maar ook de bereikbaarheid van de industriegebieden baart het MKB tot zorgen.  
Hoewel u als college weinig kunt doen aan de gestegen kosten is het misschien wel een idee 
om eens met een afvaardiging van het MKB in Zoetermeer te gaan praten over de toenemende 
druk op deze sector.  
 
De PDvZ heeft daarom de volgende vragen aan het college:  
 

• Is het college op de hoogte van de toenemende druk op de MKB ondernemingen in 
Zoetermeer? (met name de horeca) 

• Zo ja, wat zijn de plannen van het college om de lokale MKB te steunen?  

• Zo nee, is het college van plan om met de lokale MKB om de tafel te gaan zitten om 
de knelpunten te bespreken en te kijken naar oplossingen?  

• Naar aanleiding van die gesprekken met het MKB ook te kijken naar de verslechterde 
bereikbaarheid van onze industriegebieden, 

• Daar met oplossingen voor te komen zodat de bereikbaarheid verbeterd? 

• Kan het college zorgdragen dat de verkeerslichten op de kruising van de A12-Oostweg 
beter worden afgesteld (indien in overleg met Rijkswaterstaat) zodat de doorstroming 
beter geborgd wordt?  

• Verwacht het college, of heeft het signalen tot een toename van leegstand in het 
Stadshart of andere winkelcentra in de stad ten gevolge van de toenemende druk en 
lasten bij het MKB in Zoetermeer?  
 
 
Met vriendelijke Groet,  
 
 
Rene Haak 
Fractievoorzitter Partij Democratie voor Zoetermeer  
renehaak@raadzoetermeer.nl 
06-25422914 
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